

## 隱私政策

我們非常重視您的隱私。本隱私政策解釋了當您使用我們的課程服務時，我們如何收集、使用和保護您的個人資訊。

### 1. 收集資訊

當您註冊或購買課程時，我們可能會收集您的姓名、電子郵件地址、支付資訊等必要數據。

### 2. 使用資訊

我們僅會將您的資訊用於課程交付、客戶支持、付款處理以及必要的通知。

### 3. 資訊安全

我們採取合理的技術與管理措施，保護您的數據免受未經授權的訪問、使用或洩露。

### 4. 第三方服務

支付處理由 Stripe/PayPal 提供，我們不會存儲您的完整支付卡資訊。

### 5. 聯繫我們

如對隱私有任何疑問，請發送郵件至：[support@wanli77.com](mailto:support@wanli77.com)

## Privacy Policy

We take your privacy seriously. This Privacy Policy explains how we collect, use, and protect your personal information when you use our course services.

### 1、Information Collection

When you register or purchase a course, we may collect necessary data such as your name, email address, and payment information.

### 2、Use of Information

We will only use your information for course delivery, customer support, payment processing, and necessary notifications .

### 3、Information Security

We implement reasonable technical and administrative measures to protect your data against unauthorized access, use, or disclosure .

### 4、Third-Party Services

Payment processing is provided by Stripe/PayPal. We do not store your complete payment card details.

### 5、Contact Us

If you have any questions about privacy, please email us at: [support@wanli77.com](mailto:support@wanli77.com)